联合国 $A_{/HRC/43/G/43}$



Distr.: General 6 July 2020 Chinese

Original: English

人权理事会

第四十三届会议 2020年2月24日至3月20日 议程项目3 促进和保护所有人权——公民权利、政治权利、

经济、社会及文化权利,包括发展权

大不列颠及北爱尔兰联合王国常驻联合国日内瓦办事处代表团 2020 年 6 月 29 日致人权理事会主席和联合国人权事务高级专员 办事处的普通照会

大不列颠及北爱尔兰联合王国常驻联合国和日内瓦其他国际组织代表团 向人权理事会主席和联合国人权事务高级专员办事处致意,谨请将本普通照会 及其附件*作为第四十三届会议的文件记录在案,并在高级专员办事处网站上予以 公布。

GE.20-08987 (C) 080720 150720





^{*} 附件不译,原文照发。

Annex to the note verbale dated 29 June 2020 from the Permanent Mission of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland to the United Nations Office at Geneva addressed to the President of the Human Rights Council and the Office of the United Nations High Commissioner for Human Rights

The United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland hereby has the honour to clarify our position regarding Human Rights Council resolution A/HRC/RES/43/14, entitled 'Adequate housing as a component of the right to an adequate standard of living, and the right to non-discrimination in this context'.

The United Kingdom fully supports the right to adequate housing as a component of the right to an adequate standard of living. In relation to the above mentioned resolution, operative paragraph 2, we wish to reiterate our position on the justiciability and progressive realisation of economic, social and cultural rights, pursuant to Article 2 of the International Covenant on Economic, Social and Cultural Rights, including as regards the actions of non-state actors.

2 GE.20-08987